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@minvws.nl];

Hoi!

Wat we gezien hebben de afgelopen 1,5 jaar is dat DLZ er misschien wel niet formeel voor de lat staan, maar op tal van plaatsen
de gaten heeft moeten dichtlopen. Meer capaciteit ben ik niet zo voor, want om de gaten dicht te kunnen lopen heb je kennis en

een netwerk nodig. Belangrijker is het COVID-19 team goed in de lucht te houden.

xf
van:[GEN BEE ominvws.ni>

Verzonden: donderdag 5 augustus 2021 12:18

Aan: Jee minvws.nl>; )<BEEEll @minvws n>;IEEE
@ minvws.nl>; A. @minvws.nl>

Onderwerp: RE: beleidsuitdagingen pandemic preparedness

5.1.2e

Zojuist even met gesproken.
Wat zij doet voor de kolom is het volgende. Ze constateren dat er heel veel klussen liggen. Zoals aansturing GGD, volgende
ronde vaccinatie etc. brengt nu tbv BR 13 augustus in kaart wat dat voor de organisatie van VWS betekent. Simpel
gezegd gaat het ook om hoeveel fte dat bij VWS vraagt en hoe dat georganiseerd moet worden.

CZ is nu ook zo'n exercitie aan het uitvoeren. Zij zien namelijk ook een aantal grote opgaven waar ze iets mee moeten. Bijv.

productiecapaciteit in NL (GMT) en bestendiging functie die LCPS vervult.

Vraag is nu of wij ook zulke klussen zien in de LZ-kolom en of wij dat binnen de bestaande capaciteit (lijnorganisatie) kunnen

opvangen.

Mijn beeld is dat we de inhoudelijke klussen wel in beeld hebben (conceptpresentatie [ERIE] voor CAPE maar dat veel daarvan

niet door LZ zelf gedaan hoeft te worden.

Vraag: Zien jullie dat ook zo? Want als we denken dat hier het komende jaar veel extra inzet nodig is, dan is dit wel het moment

om een wens in te dienen bij BR.

BEN ot dit puurvooren niet voor heel VWS. Na bespreking in BR houdt ze ons op de hoogte (eerder niet, omdat

eerst medewerkers moeten worden geinformeerd).
Groet,

Verzonden: dinsdag 3 augustus 2021 13:29

BE hi ) JIE ive.>;IEEE
) < minvws.nl>; 512 5.1.2e |)

) SEEM @minvws.nl>; 5.22 ) <BEEE@ minvws n>
Onderwerp: FW: beleidsuitdagingen pandemic preparedness

Hoi,

Afgelopen vrijdag lichtte ERFFCMkort toe dat zij binnen DGV kolom bezig zijn met wat “pandemic preparedness” voor de

organisatie betekent. Ze willen half augustus in BR een eerste voorstel neerleggen. Er is dus al contact met CZ kolom voor de

doorwerking in hun organisatie. Weet niet of dit bij onze kolom ook al is gebeurd. Kan me voorstellen dat het vooral voor directie

LZ relevant is (beleid rondom verpleegtehuizen) maar wellicht ook wel breder (bij Z zou ik zelf de catastrofe regeling en de

financiele arrangementen willen evalueren voor een volgende pandemie).

Wellicht dit in augustus ook in mt dg Iz een keer bespreken? Ben zelf dan met vakantie, [RERverva ngt mij.

AWB wellicht goed als jij vanuit dir LZ al even contact hebt met RE hierover.
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Groet, REN

Verzonden: vrijdag 30 juli 2021 14:28

Aan: [CEETINN) minvws.nl>

Onderwerp: FW: beleidsuitdagingen pandemic preparedness

Nav bespreking in de BR: dit is de ondertiteling. coordineert vanmut PG.

Verzonden: donderdag 29 juli 2021 14:38

)EEE@ invws. n>;ERE)BENETo invws.n >; INEKEREN.
minvws.nl>

Onderwerp: beleidsuitdagingen pandemic preparedness

@minvws.nl>

Ha,

We zijn in beeld aan het brengen aan deBER kant wat pandemic preparedness en andere gerelateerde post-Covid trajecten

(herijking van stelsel publieke gezondheid, vaccinatiestelsel; in feite de bundeling van de trajecten die onder de vlag pandemic
preparedness ook in de strategische sessies zijn gepresenteerd) van de organisatie gaat vragen. Onze voorlopige planning
is een eerste beeld half augustus in de BR te presenteren en een paar weken later het complete plaatje. Ik heb dit onlangs met

IEEEfbesproken, en zij vroeg mij om jullie ook het signaal te geven dat dit speelt, zodat jullie ook kunnen nadenken of dit nog

extra inzet aan de CZ kant vraagt die niet inpasbaar is binnen de reguliere organisatie. [JEEZ lcoordineert aan onze kant dit

traject.


